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Liberal kommentar till 
kommunstyrelseärenden – 4 oktober 2017 

1. Planprioriteringar 
Vid översyn av kommunens planprioriteringar konstaterar kommunen att det fortsatt är högt tryck 
för att ta fram detaljplaner på Bjärehalvön. Antalet planer som är högst prioriterade är 11 st och det 
totala antalet pågående planärenden är 19 st. 
- Inriktningsdokument Grevie – Till KF dec-17 
- Inriktningsdokument Förslöv – Till KF nov-17 
- Torekov Hotell – Till KS Nov-18 
- ICA Gamlegården – Till KS Okt-18 
- Förslöv 2:4 – Området där Linbasua ligger – Till KS sept-18 
- Förslöv 2:4 – Vård- och Omsorgsboende – Till KS okt-17 
- Slammarp 64:3 Förslöv bostäder – till KS juni-18 
- Tunet 1 bostäder vid Ängelholmsvägen – till KS juni-18 
- Hamnen Båstad – April-18 
- Repslagaren 22 Hotell Skansen – till KS juni-18 
- Vretvägen – till KS jan-19 

I Grevie finns kommunal mark ovanför Olsminne kallat Böske 37:1 som borde vara med i 
planarbetet men som inte finns redovisat i ovanstående sammanställning. Därför Yrkande 
Liberalerna att Böske 37:1 ska läggas in i planprioriteringslistan. Detta yrkande bifölls av alla partier 
i KS.  

 
2. Remissvar Regional Cykelvägplan 2018-2029 för Skåne – uppdaterad 

Region Skåne har skickat ut förslag till Cykelvägplan 2018-2029 för Skåne på remiss. I 
remisshandlingen finns åtta projekt inom Båstads kommun varav fyra är prioriterade och troligen 
kommer att förbli inkluderade i planen. Dessa fyra är: 
- Förslöv – Fogdarp – 2018 
- Grevie – Västra Karup – 2027-2029 
- Glimminge – Västra Karup – 2027-2029 
- Förslöv – Vejbystrand – 2027-2029 

Förvaltningen anser att objekten kring Västra Karup borde tidigareläggas i planen. 
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Projekt som listas i remisshandlingen men inte prioriteras av Region Skåne är: 

- Banvallen Förslöv – Grevie – kommunal banvall och kan därför inte ingå. 
- Hasslöv – Östra Karup – Region Skåne anser att potentiella antalet cyklister är för lågt för att 

motivera satsningen – kommunen anser att projektet ska inkluderas i planen 
- Hov – Västra Karup – Region Skåne anser att potentiella antalet cyklister är för lågt 
- Möllhultsvägen – enligt Region Skåne inte del av Kattegattsleden – kommunen anser att 

projektet ska prioriteras av Regionen då sträckan Rammsjö – Öllöv from 2018 ingår i 
Kattegattsleden. 

Liberal kommentar: För Liberalerna så kändes skrivningen om cykelvägarna i och kring Västra 
Karup för mjuka. Det är viktigt att vi får till stånd dessa cykelvägar under nästa mandatperiod. 
Därför yrkade Liberalerna att skrivningen ska vara ”Båstads kommun anser att objekten kring Västra 
Karup, dels Grevie – Västra Karup och dels Glimminge – Västra Karup tidigareläggs, dock senast 
perioden (2020-2022). Dessa cykelvägar är strategiskt viktiga för arbetspendlingen och för att 
Båstads kommun och regionen kan utvecklas som cykeldestinationsort/region. 

I samband med cykelvägsplanen så väckte Liberalerna ett nytt ärende där kommunen tar upp 
cykelvägen mellan Östra Karups kyrka och Hasslövs idrottsplats. Liberalerna yrkade: 
Förvaltningen får i uppdrag att tillsammans med Laholms kommun ta fram en handlingsplan i syfte 
att kunna genomföra cykelväg mellan Östra Karups kyrka och Hasslövs Idrottsplats under nästa 
mandatperiod (2018-2021). 

 
3. Genomlysning av vård- och omsorgsverksamheten i Båstads kommun 

KSAU gav under hösten 2016 förvaltningen i uppdrag att genomlysa vård- och 
omsorgsverksamheten i syfte att identifiera orsakerna till underskotten i verksamheten.  

Resultatet av denna genomlysning visar att verksamheten är effektiv och håller hög kvalitet till 
jämförelsevis låga kostnader. Genomlysningen visar vidare att en budgetförstärkning krävs om ca 
9,9 mkr för budgetåret 2018 för att säkra en adekvat budget. Vård och omsorgsnämnden fattade 24 
augusti 2017 beslut om att begära budgetanpassning i nivå med genomlysningens resultat. 

Till budget 2018 föreslås en mindre budgetanpassning än den Vård och omsorgsnämnden föreslår, 
men den tar hänsyn till sådana poster som i rapporten benämns kostnadsposter som inte inkluderats i 
budgeten och kostnadsposter som inte har tillräcklig täckning vilket motsvarar 5,8 mkr givet dagens 
volym av hemvårdstimmar. En inköpseffektivisering, minskning av övertid och sjukfrånvaro samt 
bättre bilanvändning om 1,55 mkr ska också hanteras i budget 2018. Sammantagen 
budgetanpassning är då 4,25 mkr. Dessutom finns i Budget 2018 ett sparbeting om 1,5 mkr som 
verksamheten ska uppnå för 2018. 

FÖRSLAG TILL BESLUT: avslå vård- och omsorgsnämndens begäran om medel för innevarande 
år 2017. Uppdra till budgetberedningen att hantera Vård- och omsorgsnämndens begäran om medel 
till budget 2018. 

Liberalernas syn: Liberalernas Olle Larsson reserverade sig mot Vård- och omsorgsnämndens 
beslut till förmån för eget beslut som var att inte begära tilläggsanslag för innevarande år (budgetåret 
är inne på 4e kvartalet och får ingen effekt). När det gäller budget 2018 avvaktar vi Liberaler till 
fullmäktige tar budgeten i november 2017. 
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4. Tillköp av trafik för trafikåret 2018 

För trafikåret 2018 föreslås ett tillköp för linje 523 Torekov-Rammsjö-Västra Karup-Hov-Båstad där 
Båstads kommun och Skånetrafiken finansierar linjen 50% vardera. Pga kostnadsökning för tillköpet 
samt genomgående lågt resande på vissa turer föreslås att två turer, en i vardera riktning dras in. 
Därmed håller sig verksamheten för tillköp inom befintlig budget. 

Detta innebär att kommunen gör tillköp på linje 523 med 10 turer per vardag, med förstärkt 
helgtrafik under sommarperioden 17.6 – 18.8 

Dessutom så får förvaltningen i uppdrag att tillsammans med Skånetrafiken utreda förutsättningarna 
för utökad kollektivtrafik i stråket Norrviken-Båstad-Östra Karup. 

Liberalerna anser att det viktigt att vi gör dessa tillköp av busstrafik på Bjäre. Det tar tid att 
etablera nya resemönster men på sikt kommer denna sträcka att bli mer och mer uppskattad. 

 
5. Finsam – Finansiell samordning 

I syfte att få fler i arbete beslöt KS i april att utreda ett finansiellt samordningsförbund tillsamman 
med Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan och Region Skåne. De kommuner som ingår är 
Ängelholm, Örkelljunga, Perstorp och Båstad. 

Människor med en kombination av medicinska, psykiska, sociala och arbetsmarknadsrelaterade 
problem har ofta flera olika samhällskontakter. För att undvika rundgång i systemet är samordning 
av resurser till stor gagn för dessa människor. Genom att slå ihop resurser och kunnande kan 
myndigheter ge bättre stöd till människor som hamnat utanför arbetslivet och därmed skapa 
förutsättningar för ingång eller återkomst på arbetsmarknaden. Kommunen får tillgång till statliga 
resurser som flera gånger överstiger det insatta beloppet. På sikt kan kostnader för ekonomiskt 
bestånd förväntas sjunka. 

KOMMUNEN BESLUTAR INGÅ I SAMORDNINGSFÖRBUNDET NORD NORDVÄST 
SKÅNE. 

Liberal kommentar: Vi Liberaler har länge arbetat för en sådan lösning eftersom genom samverkan 
så får vi mer resurser att stötta de som står längst från arbetsmarknaden. 

 

6. Delårsrapport 2017-08-31 

Båstads kommuns resultat per 31 augusti 2017 uppgick till 14,7 mkr. Prognosen vid årets slut är ett 
överskott på 7,1 mkr, en avvikelse mot budget med -7,9 mkr. 

De prognostiserade budgetavvikelserna i verksamheterna beräknas uppgå till -24,9 mkr, en 
försämring jämfört med 2016 då avvikelsen uppgick till -9,8 mkr och en försämring jämfört med 
prognosen vid tertial 1 som uppgick till -20,8 mkr. Avvikelsen motsvarar 3,3% av nettokostnaderna. 
De största avvikelserna inom verksamheterna uppvisar vård och omsorg med -13,5 mkr och bildning 
och arbetes ram med – 9,4 mkr. 

För finansförvaltningen beräknas vid årets slut en positiv avvikelse mot budget på +17,0 mkr. Högre 
skatteintäkter med +6,5 mkr, högre fastighetsavgift +3,2 mkr, lägre räntekostnader, lägre 
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avskrivningar och lägre pensionskostnader mot budget är de största posterna inom 
finansförvaltningen. 

KSAU FÖRESLÅR ATT – DELÅRSRAPPORTEN GODKÄNNS OCH KF DELGES DEN. 

Vi Liberaler återkommer i fullmäktige när det gäller att kommentera delårsrapporten. Den inger stor 
oro för vår ekonomi på sikt. 

7. Information om säkerhet och oro (Polisen) 

Kommunpolis Axel Johansson redogjorde för aktuell brottsstatistik för Båstads kommun. Totalt sett 
så är antalet anmälda Bostadsinbrott för 3:e kvartalet 2017 längre än motsvarande period 2016. Men 
sett till hela året så är det 67 anmälda bostadsinbrott hittills i år. 2016 slutade på 71 anmälda 
bostadsinbrott. Polisens trygghetsmätning presenteras den 14 november 2017. 

En mycket intressant dragning av kommunpolisen. Det är viktigt att KS får fortlöpande information 
om brottsstatistiken därför yrkade Liberalerna att: Polisens brottsstatistik för Båstad redovisas 
kvartalsvis för KS. Dessutom att Trygghetsmätningen presenteras av polisen för KS i december. 

 
 

 

 
 
 

 


